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PROTOKOLL ÅRSMÖTE 2025-03-23 KLOCKAN 15.00 
 
§1 Mötet öppnas 
Ordförande Anki Lundström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Val av ordförande vid årsmötet 
Till ordförande att leda dagens årsmöte valdes Eva Lejdbrandt. 

 
§3 Val av sekreterare vid årsmötet 
Till sekreterare att föra dagens protokoll valdes Stina Florén. 

 
§4 Justering av röstlängd (Bilaga 1)     
Vid justering av röstlängd befanns 17 deltagare röstberättigade. 

                                                                                    
§5 Fastställande av dagordning 
Dagordning kunde fastställas i befintligt skick. 

 
§6 Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Ingrid Olsson och Ann Hunt. 

 
§7 Fråga om årsmötet blivit behörigen utlyst 
Kallelse till årsmötet har varit publicerat på Facebook och på hemsidan samt i Släthåret nr 

4/2024. Synpunkter framförs att det varit för kort tid att anmäla sig till digitalt möte, endast 48 

h. Inför nästa års digitala årsmöte bör styrelsen ta detta med i beaktande. 

Årsmötet befanns vara behörigt utlyst. 

 
§8 Beslut om närvaro- och yttrandefrihet förutom medlem 
Årsmötet beslutar om närvaro- och yttranderätt för två närvarande icke medlemmar i 

klubben; Eva Lejdbrandt och Louise Danckwardt-Lillieström.  

 
§9 Föredragning av verksamhetsberättelse 2024, inklusive Avelskommitté 
(Bilaga 2 och 3) 
Verksamhetsberättelse  

Årsmötet uppmärksammar att det saknas uppgifter i verksamhetsberättelsen; Djurens dag på 

Jägersro 6 september 2024 och Falsterbo Horse show 5/7 samt att ett kennelnamn felstavats.  

 E
L,

 A
H

, I
M

O
, S

F 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k:
 ID

 fv
4w

eb
0





 

 

Avelskommitté 

Årsmötet uppdrar åt kommande styrelse att efterlysa och inhämta stamböcker för 

grytprov/jaktprov. Frågor och klargörande av valideringen av DNA-testerna för Ataxi. 

Förslag uppkommer om att genomföra en hälsoenkät inför rasrevidering samt inhämta 

information från försäkringsbolagen om rasens hälso- och skadeläge. Förhoppningar framförs 

om en uppfödarträff under 2025. 

 

Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen 2024, med ovanstående justeringar och tillägg 

som därefter lades till handlingarna. 

 
§10 Föredragning av räkenskaper 2024, fastställande av reseersättning för 
styrelsen (Bilaga 4a och 4b)     
Räkenskaperna föredrogs av sittande ordförande, och kassör Marianne Hinders fyllde i med 

förtydligande.  

På klubbens konto fanns 31 december 2024  47 130,58 kr och årets resultat är + 3 474,14 kr.  

Årsmötet fastställer att reseersättning för styrelsen utges med 25 kr/mil enligt SKKs 

rekommendation. 

Förslag framförs om att sälja äldre exemplar av Släthåret för att få in mer inkomster. 

 
§11 Revisorernas berättelse 2024 (Bilaga 5)     
Sittande ordförande läste upp revisionsberättelsen. 

Årsmötet godkände revisionsberättelsen, som lades till handlingarna. 

 
§12 Fastställande av balans- och resultaträkning, samt fastställande av 
fördelning av vinst eller täckande av förlust                        
Balans- och resultaträkning lästes upp, och kunde därefter fastställas. 

Årsmötet fastställer att årets resultat överförs i löpande räkning.  

 
§13 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

 
§14 Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan och rambudget 2025                                 
(Bilaga 6 och 7)     
Tillägg om att Djurens dag ska läggas till i verksamhetsplanen samt kostnader för 

uppfödarmöte. 

Verksamhetsplan och budget fastställdes av årsmötet med ovanstående tillägg. 

 
§15 Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande verksamhetsår 
För att avhandla denna punkt bestämde årsmötet att först avhandla motion nr (2) och (4) då 

dessa rör en eventuell anslutning till SKKs medlemsregister och därmed en ökad kostnad.  

 

Motion (2) Tilläggsyrkande: Att inte bifalla motionen men att ge styrelsen i uppdrag att 

utforska villkor och kostnader för anslutning i enlighet med motion 2, att redovisa vid nästa 

årsmöte. Årsmötet beslutade i enlighet med tilläggsyrkandet  
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Motion (4) Tilläggsyrkande: Att inte bifalla motionen men att ge styrelsen i uppdrag att 

utforska villkor och kostnader för anslutning i enlighet med motion 4, att redovisa vid nästa 

årsmöte. Årsmötet beslutade i enlighet med tilläggsyrkandet  

 

Efter diskussion beslutar årsmötet att medlemsavgifterna för nästkommande verksamhetsår 

ska vara oförändrade.  

 
§16 Valberedningens förslag på styrelse, revisorer och revisorssuppleant (Bilaga 
8)                
Förslag föreligger inte för en komplett styrelse. Diskussion om i vilken mån utställningen i 

Tånga hed kan drivas av Terrierklubben om det inte finns någon styrelse. Terrierklubben, via 

Louise Danckwardt-Lillieström meddelar att de inte kan ta över ansvar, utan utställningen får 

ställas in om ingen styrelse kan väljas. Diskussion om samgående med Rasklubb för 

strävhårig foxterrier. Valberedningen har inga förslag.  

Årsmötet beslutar att ajournera mötet till 1 april kl. 19.00. 

 

Mötet ajourneras kl 16.47. 
 
Mötet återupptas 1 april kl 19.00 
Vid justering av röstlängd befanns 19 deltagare röstberättigade av totalt 23 närvarande. 

Årsmötet beslutar om närvaro-och yttranderätt för två personer som anmält intresse för inval 

i styrelsen men som inte var närvarande på den första dagens möte. 

 

§17 Val av ordförande för verksamhetsåret 
Förslag på Susanne Streltzer. 

Årsmötet väljer Susanne Streltzer till ordförande (nyval på ett år). 

 
§18 Val av ordinarie ledamöter samt suppleanter för verksamhetsåret 
Förslag på ledamöter: Ida Martinsson, Madlene Lygdman, Monica Bondesson och Marianne 

Hinders.  

Årsmötet väljer följande ledamöter: 

Ida Martinsson, ledamot (nyval på två år) 

Madlene Lygdman, ledamot (nyval på två år)  

Monica Bondesson, ledamot (fyllnadsval på ett år) 

Marianne Hinders ledamot (omval på två år) 

 
Förslag på suppleanter: Sara Sanderfors och Daniel Olsson 

Årsmötet väljer följande suppleanter: 

Sara Sanderfors, 1:e suppleant (nyval på 2 år) 

Daniel Olsson, 2:e suppleant (fyllnadsval på 1 år). 

 
§19 Val av två revisorer samt två revisorssuppleanter 
Till revisorer för verksamhetsåret väljer årsmötet: 

Lennart Ståhle (omval på 1 år) 

Christina Lunner Kolstrup (nyval på 1 år)  

Platsen som revisorssuppleant lämnas vakant, då inga namnförslag inkommit. 
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§20 Utseende av valberedning 
Till valberedningen utser årsmötet:  

Elisabet Kinnby, sammankallande (ett år) 

Anki Lundström (ett år) 

Marianne Jonsson Hall (två år) 

 
§21 Beslut om omedelbar justering för §17 - §20 (Bilaga 9)     
Årsmötet beslutar §17-§20 för omedelbart justerade. 

Justeringsmännen signerar bilagan. 

 
§22 Motioner (Bilaga 10,11,12,13) 
Justerad röstlängd. Av 23 närvarande är 19 röstberättigade. 

 

Motion 1. Ändring av statuterna för Årets Nose Work Fox (Bilaga 10) 

Årsmötet beslutar i enlighet med motionärens förslag att tillstyrka motionen samt med 

följande tilläggsyrkande:  

Att motionen ska gälla retroaktivt från den 1 januari 2025 och att det senaste 

inrapporteringsdatum ska vara den 15 januari för det föregående året. 

 

Motion 2. Anslutning till SKKs medlemsregister (Bilaga 11) (se under §15) 

 

Motion 3. Information om ataxi på hemsidan (Bilaga 12) 

Årsmötet beslutar efter votering i enlighet med styrelsens förslag att avslå motionen. 

Ingrid Olsson reserverar sig mot beslutet: ”Jag reserverar mig mot taget beslut på motion 3 

då det är viktigt för alla uppfödare att få tillgång till information som rör rasen.” 

 

Motion 4. Anslutning till SKKs medlemsregister (Bilaga 13) (se under §15) 

 
§23 Klubbens framtid  
Åsikter framförs om att det är tråkigt att inte kunna hålla föreningen vilande. SKK FK ser 

helst att det inte finns vilande klubbar då det kan uppstå juridiska svårigheter. 

Diskussion om samgående med Strävhåriga foxterrierklubben.  

Årsmötet uppdrar åt styrelsen att kontakta Strävhåriga foxterrierklubben för att undersöka 

möjligheterna till sammanslagning samt att inhämta medlemmarnas åsikter i denna fråga. 

 
§24 Övriga ärenden 
Avtackning av avgående styrelseledamöter 

Ordförande Susanne Streltzer tackar avgående styrelseledamöter. 

 
§25 Mötet avslutas 

Ordförande Susanne Streltzer tackar alla som närvarat och avslutar mötet. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Stina Florén, mötessekreterare  Eva Lejdbrandt, mötesordförande för  

 

Ingrid Olsson, justeringsman  Ann Hunt, justeringsman 
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PROTOKOLL ÅRSMÖTE 2025-03-23 KLOCKAN 15.00 
 
§1 Mötet öppnas 
Ordförande Anki Lundström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Val av ordförande vid årsmötet 
Till ordförande att leda dagens årsmöte valdes Eva Lejdbrandt. 


 
§3 Val av sekreterare vid årsmötet 
Till sekreterare att föra dagens protokoll valdes Stina Florén. 


 
§4 Justering av röstlängd (Bilaga 1)     
Vid justering av röstlängd befanns 17 deltagare röstberättigade. 


                                                                                    
§5 Fastställande av dagordning 
Dagordning kunde fastställas i befintligt skick. 


 
§6 Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Ingrid Olsson och Ann Hunt. 


 
§7 Fråga om årsmötet blivit behörigen utlyst 
Kallelse till årsmötet har varit publicerat på Facebook och på hemsidan samt i Släthåret nr 


4/2024. Synpunkter framförs att det varit för kort tid att anmäla sig till digitalt möte, endast 48 


h. Inför nästa års digitala årsmöte bör styrelsen ta detta med i beaktande. 


Årsmötet befanns vara behörigt utlyst. 


 
§8 Beslut om närvaro- och yttrandefrihet förutom medlem 
Årsmötet beslutar om närvaro- och yttranderätt för två närvarande icke medlemmar i 


klubben; Eva Lejdbrandt och Louise Danckwardt-Lillieström.  


 
§9 Föredragning av verksamhetsberättelse 2024, inklusive Avelskommitté 
(Bilaga 2 och 3) 
Verksamhetsberättelse  


Årsmötet uppmärksammar att det saknas uppgifter i verksamhetsberättelsen; Djurens dag på 


Jägersro 6 september 2024 och Falsterbo Horse show 5/7 samt att ett kennelnamn felstavats.  







 


 


Avelskommitté 


Årsmötet uppdrar åt kommande styrelse att efterlysa och inhämta stamböcker för 


grytprov/jaktprov. Frågor och klargörande av valideringen av DNA-testerna för Ataxi. 


Förslag uppkommer om att genomföra en hälsoenkät inför rasrevidering samt inhämta 


information från försäkringsbolagen om rasens hälso- och skadeläge. Förhoppningar framförs 


om en uppfödarträff under 2025. 


 


Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen 2024, med ovanstående justeringar och tillägg 


som därefter lades till handlingarna. 


 
§10 Föredragning av räkenskaper 2024, fastställande av reseersättning för 
styrelsen (Bilaga 4a och 4b)     
Räkenskaperna föredrogs av sittande ordförande, och kassör Marianne Hinders fyllde i med 


förtydligande.  


På klubbens konto fanns 31 december 2024  47 130,58 kr och årets resultat är + 3 474,14 kr.  


Årsmötet fastställer att reseersättning för styrelsen utges med 25 kr/mil enligt SKKs 


rekommendation. 


Förslag framförs om att sälja äldre exemplar av Släthåret för att få in mer inkomster. 


 
§11 Revisorernas berättelse 2024 (Bilaga 5)     
Sittande ordförande läste upp revisionsberättelsen. 


Årsmötet godkände revisionsberättelsen, som lades till handlingarna. 


 
§12 Fastställande av balans- och resultaträkning, samt fastställande av 
fördelning av vinst eller täckande av förlust                        
Balans- och resultaträkning lästes upp, och kunde därefter fastställas. 


Årsmötet fastställer att årets resultat överförs i löpande räkning.  


 
§13 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 


 
§14 Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan och rambudget 2025                                 
(Bilaga 6 och 7)     
Tillägg om att Djurens dag ska läggas till i verksamhetsplanen samt kostnader för 


uppfödarmöte. 


Verksamhetsplan och budget fastställdes av årsmötet med ovanstående tillägg. 


 
§15 Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande verksamhetsår 
För att avhandla denna punkt bestämde årsmötet att först avhandla motion nr (2) och (4) då 


dessa rör en eventuell anslutning till SKKs medlemsregister och därmed en ökad kostnad.  


 


Motion (2) Tilläggsyrkande: Att inte bifalla motionen men att ge styrelsen i uppdrag att 


utforska villkor och kostnader för anslutning i enlighet med motion 2, att redovisa vid nästa 


årsmöte. Årsmötet beslutade i enlighet med tilläggsyrkandet  


 







 


 


Motion (4) Tilläggsyrkande: Att inte bifalla motionen men att ge styrelsen i uppdrag att 


utforska villkor och kostnader för anslutning i enlighet med motion 4, att redovisa vid nästa 


årsmöte. Årsmötet beslutade i enlighet med tilläggsyrkandet  


 


Efter diskussion beslutar årsmötet att medlemsavgifterna för nästkommande verksamhetsår 


ska vara oförändrade.  


 
§16 Valberedningens förslag på styrelse, revisorer och revisorssuppleant (Bilaga 
8)                
Förslag föreligger inte för en komplett styrelse. Diskussion om i vilken mån utställningen i 


Tånga hed kan drivas av Terrierklubben om det inte finns någon styrelse. Terrierklubben, via 


Louise Danckwardt-Lillieström meddelar att de inte kan ta över ansvar, utan utställningen får 


ställas in om ingen styrelse kan väljas. Diskussion om samgående med Rasklubb för 


strävhårig foxterrier. Valberedningen har inga förslag.  


Årsmötet beslutar att ajournera mötet till 1 april kl. 19.00. 


 


Mötet ajourneras kl 16.47. 
 
Mötet återupptas 1 april kl 19.00 
Vid justering av röstlängd befanns 19 deltagare röstberättigade av totalt 23 närvarande. 


Årsmötet beslutar om närvaro-och yttranderätt för två personer som anmält intresse för inval 


i styrelsen men som inte var närvarande på den första dagens möte. 


 


§17 Val av ordförande för verksamhetsåret 
Förslag på Susanne Streltzer. 


Årsmötet väljer Susanne Streltzer till ordförande (nyval på ett år). 


 
§18 Val av ordinarie ledamöter samt suppleanter för verksamhetsåret 
Förslag på ledamöter: Ida Martinsson, Madlene Lygdman, Monica Bondesson och Marianne 


Hinders.  


Årsmötet väljer följande ledamöter: 


Ida Martinsson, ledamot (nyval på två år) 


Madlene Lygdman, ledamot (nyval på två år)  


Monica Bondesson, ledamot (fyllnadsval på ett år) 


Marianne Hinders ledamot (omval på två år) 


 
Förslag på suppleanter: Sara Sanderfors och Daniel Olsson 


Årsmötet väljer följande suppleanter: 


Sara Sanderfors, 1:e suppleant (nyval på 2 år) 


Daniel Olsson, 2:e suppleant (fyllnadsval på 1 år). 


 
§19 Val av två revisorer samt två revisorssuppleanter 
Till revisorer för verksamhetsåret väljer årsmötet: 


Lennart Ståhle (omval på 1 år) 


Christina Lunner Kolstrup (nyval på 1 år)  


Platsen som revisorssuppleant lämnas vakant, då inga namnförslag inkommit. 


 







 


 


§20 Utseende av valberedning 
Till valberedningen utser årsmötet:  


Elisabet Kinnby, sammankallande (ett år) 


Anki Lundström (ett år) 


Marianne Jonsson Hall (två år) 


 
§21 Beslut om omedelbar justering för §17 - §20 (Bilaga 9)     
Årsmötet beslutar §17-§20 för omedelbart justerade. 


Justeringsmännen signerar bilagan. 


 
§22 Motioner (Bilaga 10,11,12,13) 
Justerad röstlängd. Av 23 närvarande är 19 röstberättigade. 


 


Motion 1. Ändring av statuterna för Årets Nose Work Fox (Bilaga 10) 


Årsmötet beslutar i enlighet med motionärens förslag att tillstyrka motionen samt med 


följande tilläggsyrkande:  


Att motionen ska gälla retroaktivt från den 1 januari 2025 och att det senaste 


inrapporteringsdatum ska vara den 15 januari för det föregående året. 


 


Motion 2. Anslutning till SKKs medlemsregister (Bilaga 11) (se under §15) 


 


Motion 3. Information om ataxi på hemsidan (Bilaga 12) 


Årsmötet beslutar efter votering i enlighet med styrelsens förslag att avslå motionen. 


Ingrid Olsson reserverar sig mot beslutet: ”Jag reserverar mig mot taget beslut på motion 3 


då det är viktigt för alla uppfödare att få tillgång till information som rör rasen.” 


 


Motion 4. Anslutning till SKKs medlemsregister (Bilaga 13) (se under §15) 


 
§23 Klubbens framtid  
Åsikter framförs om att det är tråkigt att inte kunna hålla föreningen vilande. SKK FK ser 


helst att det inte finns vilande klubbar då det kan uppstå juridiska svårigheter. 


Diskussion om samgående med Strävhåriga foxterrierklubben.  


Årsmötet uppdrar åt styrelsen att kontakta Strävhåriga foxterrierklubben för att undersöka 


möjligheterna till sammanslagning samt att inhämta medlemmarnas åsikter i denna fråga. 


 
§24 Övriga ärenden 
Avtackning av avgående styrelseledamöter 


Ordförande Susanne Streltzer tackar avgående styrelseledamöter. 


 
§25 Mötet avslutas 


Ordförande Susanne Streltzer tackar alla som närvarat och avslutar mötet. 


 


Vid protokollet   Justeras 


 


 


Stina Florén, mötessekreterare  Eva Lejdbrandt, mötesordförande för  


 


Ingrid Olsson, justeringsman  Ann Hunt, justeringsman 
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